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Írásbeli választ igénylőkérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

„Meddig tart még a szarvasmarha-tartók türelme Békés megyében?” címmel, a
Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Dr. Fazekas Sándor Miniszter Úrhoz

A békési Öreg Péter régi agráros, azon hozzáértők közé tartozik, akik nem csupán
beszélnek róla, hanem művelik is a gazdálkodást . Szinte nincs olyan területe a
mezőgazdaságnak, amit ne próbált volna ki a gyakorlatban . Ennek legjobb bizonyítéka, hogy
még akkor is szarvasmarha-tartással foglalatoskodik, amikor mások már feladták . Most
azonban ő is oda jutott, hogy nem látja a kivezet ő utat.

Ő azt mondja, hogy úgy tűnik neki, „azok kapnak pénzt, akik nem is tartana k
szarvasmarhát” — panaszolja. — „Hallottam, hogy a korábbi Kormány döntéshozói között
voltak olyanok is, „akik régen láttak közelről tehenet” . „Én, aki hús-marhát tenyésztek,
egyetlen fillért sem látok támogatásként ezért, holott éjjel-nappal dolgozom . Hát igazságos
ez? Nem hiszem, hogy a fordított világ előre vinne bennünket! ”

Öreg Péter szerint az állattartóknál is bevezethetnék a kvótát történelmi alapon, csak úgy ,
mint a növénytermesztőknél. Ugy véli, ez jobban tükrözné a befektetett munka értékét, min t
az eddigi módszer. Magyarországon azért is csökkent kritikus szintre az állattartási kedv, mer t
nincs ösztönzés, az energia pedig nem térül meg . Aki termel, az nem juthat támogatáshoz, aki
pedig ügyeskedve keresgéli a kiskapukat, boldogul .

„A múlt éjjel sem aludtam egyetlen percet sem, mert ellett a tehén” — mondja. — „Az a
gazda, aki ilyenkor az igazak álmát alussza, nem is igazi gazda . De már én is ott tartok,
hogy egyszer beleunok az egészbe!” Vajon, az agrárvállalkozó azért kényszerü l
szabálytalanságokra, mert nem éri meg becsületesnek lenni? Addig ne beszéljünk valód i
változásról, amíg ezen a téren nincs fordulat . Öreg Péter szerint egyes, a korábbi Kormányok
hivatali ideje alatt működő döntéshozóknak az elszámoltatása is időszerű lenne. Ugy véli,
hogy még mindig azok halásznak a zavarosban, akik eddig is ott halásztak . Meddig halásznak
a zavarosban azok, akik eddig is ott halásztak?

Kérdezem ezért: mikor tekinti át újra a Minisztérium az állattartás támogatását és
pénzügyi helyzetét? Várom megtisztelő válaszát :

Erdős Norbert
Budapest, 2010 . december 22 .

	

országgyűlési képviselő


	page 1

